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Geachte leden van de raad, 

Het leek ons goed om u te melden dat naar alle waarschijnlijkheid op korte termijn 
een brief of publicatie van de heer Van Dijk verschijnt over het project Land in 
Zicht. Strekking zal zijn dat er ten onrechte een korting zou zijn verleend aan 
bouwbedrijf Strukton, dat er mogelijk sprake zou zijn van staatssteun of dat 
wethouder Cassee iets probeert te verdoezelen. 

De heer Van Dijk baseert zich op een heimelijk opgenomen gesprek op de kamer 
van wethouder Cassee waarbij ook de heer Van Haga aanwezig was. De voormalige 
journalist had de heer Cassee om een onderhoud gevraagd om opheldering te 
krijgen over de parkeersituatie ter plaatse. De heer Van Dijk is bewoner van Land in 
Zicht en gaf en passant in het gesprek aan bezwaren te hebben tegen de bouw van 
sociale huurwoningen in zijn directe omgeving omdat zijn huis daardoor in waarde 
zou dalen. Bij het gesprek aanwezige ambtenaren kunnen bevestigen dat deze 
uitspraak is gedaan. 

Voorafgaand aan het gesprek is aan de heer Van Dijk de vraag gesteld of hij 
aanwezig was als journalist of als bewoner. De heer Van Dijk gaf aan als bewoner 
te spreken. Na het, zonder toestemming opgenomen gesprek, bleek dat toch anders 
te zijn omdat de heer Cassee afgelopen woensdag een concept publicatie ontving 
waarop hij mocht reageren. Het college acht de werkwijze van journalist Van Dijk 
verre van transparant. 

In het gesprek vraagt de heer Van Dijk waarom het bouwbedrijf Strukton een 
korting heeft gekregen op de grondprijs. De heer Cassee heeft dat als volgt 
uitgelegd. 
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Sinds de start van het project is de woningmarkt sterk verslechterd waardoor het 
project emstige vertraging opliep. Samen met de bouwer is daarom naar een 
oplossing gezocht. Die oplossing bestaat uit veranderingen in het 
woningbouwprogramma en een daarmee samenhangende verlaging van de 
grondprijs. De wethouder heeft het onderhandelingsresultaat in een openbare 
commissievergadering besproken . Daar is melding gemaakt van de aanpassingen 
in het programma en de daarbij behorende korting op de grondprijs van circa 
tweehonderdduizend Euro. De raadscommissie was content met de oplossing omdat 
het project nu afgemaakt kan worden. In het opgenomen gesprek komt ook de 
onderhandelingspositie van de gemeente aan de orde. 

De heer Cassee merkt op dat het in het belang van de gemeente is om een goed 
onderhandelingsresultaat te halen. Daarom is het niet verstandig om naar aannemers 
of projectontwikkelaars volledige openheid te geven. De heer Cassee bevestigt in 
het gesprek de stelling van de heer van Dijk dat in openbare stukken soms bewust 
sprake is van verhullend taalgebruik. Het lijkt erop dat de heer Van Dijk wil 
suggereren dat de gemeenteraad door bewust verhullend taalgebruik op het 
verkeerde been is gezet. Dat is dus niet het geval. De gemeenteraad is volledig bij 
het project betrokken en is akkoord gegaan met de gegeven korting. 

Het is niet integer dat de heer Van Dijk zonder toestemming een bandopname 
maakt met de kennelijke bedoeling om een publicatie te maken. 
De suggestie van bewust verhullend taalgebruik is terecht en dient in dit geval het 
belang van de gemeente om een goed onderhandelingsresultaat te behalen. De 
suggestie dat de gemeenteraad daardoor op het verkeerde been zou zijn gezet is 
echter volstrekt onjuist. 

Gelijktijdig met deze brief ontvangt u van de portefeuillehouder nog een nadere 
detaillering van de afspraken die ertoe hebben geleid dat het project Land in Zicht 
kan worden afgebouwd. 

Het leek ons goed u van het bovenstaande op de hoogte te brengen. 
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Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, 
J. Scholten 

de burgemeester, 
mr. B. B. Schneiders 


